
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stránske 

zo dňa   14.02.2025 

 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 

 

Neprítomní:  Mgr. Igor Bolibruch  

   

Overovatelia:  Ing. Zuzana Tomaníková 

   Jozef Majerčík   

    

   

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Kontrola uznesení. 

4. VZN o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ŠJ a režijných nákladov v ŠJ 

5. Úprava platových náležitostí HK obce. 

6. Informácia o podaných a pripravovaných projektoch. 

7. Informácia o stave vysporiadania pozemkov pod cestou v časti „Borie“. 

8. Plán zasadnutí OZ v roku 2025. 

9. Oboznámenie s výsledkom verejnej obchodnej súťaže na prenájom pozemkov. 

10. Rôzne. 

11. Záver. 

 

K bodu č. 1 

Otvorenie zasadnutia 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných poslancov, konštatoval, že OZ je uznášanias-

chopné. Navrhol doplnenie programu zasadnutia a to o ponuku od  SPP na odkúpenie zariadenia a to: 

Plynárenské zariadenie ktoré je vo vlastníctve obce a SPP ho má v správe podľa nájomnej zmluvy 

NZ 155/2010/RCS. 

 

Uznesenie č. 01/2025 

OZ súhlasí s doplnením programu  o uvedený bod – návrh na odkúpenie zariadenia SPP 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 



K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

 

Starosta určil za zapisovateľku Vieru Majerčíkovú pracovníčku Obce Stránske. Za overovateľov zá-

pisnice navrhol poslancov  Obecného zastupiteľstva Ing. Zuzanu Tomaníkovú  a Jozefa Majerčíka.  

 

Uznesenie č.57/2024 

OZ berie na vedomie určenie zapisovateľa, pracovníčku Obecného úradu Vieru Majerčíkovú 

a overovateľov zápisnice  Ing. Zuzanu Tomaníkovú a Jozefa Majerčíka.  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 3 

Kontrola uznesení 

 

Starosta prečítal kontrolu uznesení z posledného zasadnutia, kde sa konštatovalo plnenie uzne-

sení respektíve sú niektoré ešte v riešení. 

 

- Úprava rozpočtu obce      - schválené 

- VZN – daň z nehnuteľnosti na rok 2025    - schválené 

- VZN o komunálnych odpadoch v obci na rok 2025   - schválené  

- VZN o poplatku za KO a drobné stavebné  odpady na  rok 2025 - schválené 

- Rozpočet obce na rok 2025 a výhľad a roky 2026 a 2027  - vzaté na vedomie 

- Nájomná zmluva-priestory LD Hájik Stránske   - schválená 

- Nájomná zmluva-priestory Urbár Stránske    - schválená 

- Určenie podmienok pre verejnú obchodnú súťaž na prenájom pôdy - schválené   

 

Uznesenie č. 2/2025 

OZ berie na vedomie kontrolu uznesení OZ zo dňa 12.12.2024 prednesenú starostom obce. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 4 

VZN o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov ŠJ a režijných nákladov v ŠJ. 

 

starosta :   Nákup potravín sa zvýšil, navrhnuté zvýšenie je z 3,80  na 4,00 Eura. 

JUDr. Gallová:  či netreba ísť do vyššieho pásma, či je táto suma postačujúca a aj toto 

pásmo je postačujúce. 

Mgr. Nguyen:  zo školy nám to prišlo v takej forme, že to je už hotová vec? 

starosta:   bolo vám to zaslané ako návrh, ak sa to schváli bude to platné od 3.3.2025 



Uvedený návrh VZN bol zaslaný vopred, taktiež bol zverejnený na webe obce od 29.1.2025. 

Neboli doručené žiadne pripomienky. Hlavný dôvod je zabezpečiť kladné hospodárenie na ná-

kup potravín,  ktorých cena sa zvyšuje a tiež režijných nákladov. Preto je nevyhnutné prejsť do 

3 pásma na hodnotu 4 €, tak ako je uvedené v návrhu VZN. 

 

Uznesenie č. 3/2025 

OZ schvaľuje VZN o príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ŠJ a režijných nákladov 

v ŠJ. 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 5 

Úprava platových náležitostí HK obce.   

 

starosta:   v minulosti sa schválil úväzok 0,16, navrhujem na zvýšenie na 0,20 

Škorvánková:  chcem sa spýtať, či p. kontrolór v uvedenom čase nestíha všetko? to zna-

mená, že to bude jeden deň v týždni vykonávať  kontrolu  na obci? 

HK:  nie je to len o tom či som  na obci, práce zahŕňa - pripráva všetkej doku-

mentácie, školenie 

JUDr. Gallová: to sa aj navýši dáka práca, ktorá bude pridaná z vašej strany? 

HK:   bude to tak, že akurát práca bude vyrovnaná financiami. 

 

Uznesenie č. 6/2025 

OZ schvaľuje zvýšenie úväzku HK na 0,20 t.j. 7,5hod. týždenne od 1.2.2025 

 

K bodu č. 6 

Informácia o podaných a pripravovaných projektoch.  

podané: 

1.) projekt na ihrisko pri ZŠ - neboli sme úspešní –v rámci Žilinského kraja bolo úspešných 

8 obcí-Bodovo sme boli ohodnotení na 49 % čo nepostačovalo, do konca marca je mož-

nosť znova podať ale sú už iné kritéria a to najviac sa môže dostať 100000 € a 30 % 

spoluúčasť 

2.) projekt inkluzívne ihrisko z MPSVR - priestor pred ZŠ - nie sú vyhodnotené 

 

pripravované: 

1.) Envirofond na zakúpenie traktora s príslušenstvom - na zber KO - 70.000 eur do 

31.3.2025 

 

Mgr. Nguyen:    treba niečo špeciálne splniť? 

Starosta:            žiadosť je relatívne jednoduchá. Budeme v nej požadovať traktor, zadný  

  mulčovač, príves za traktor teda ak s tým prejavíte súhlas na podanie žiadosti 

 

2.) výzva s envirofondu na zateplenie, výmena okien, výmena vykurovacích telies, nie je 

tam zateplenie, to by sme si museli zaplatiť.  

 



Škorvánková:  nadstavbu sme chceli robiť hlavne preto, že 5 ročník od r. 2029 musí byť v obci. 

Ako to budeme riešiť? 

starosta:   škola sa prihlásila do toho a obec  to musí vyriešiť.  

Tomaník:  počkáme či bude vyhlásená dáka výzva. 

Škorvánková: nemôžeme si zabezpečiť lobistov spoločnosti, čo  by nám sledovali tieto výzvy   

                       a podávali nám ich. Tak na mesačnom paušále by boli platený. 

starosta:  sú také firmy, mal som aj stretnutie, ale financie boli za podanie 1 projektu - 

10000eur. 

JUDr.Gallová: keby sme si na školu takto zabezpečili firmu, aby podala projekt? 

Ing.Tomaníková: ale muselo by sa do zmluvy zapracovať, že pri úspechu bude vyplatená od-

mena. 

starosta:  môžem zabezpečiť stretnutie s firmou, aby nás oboznámili s postupom ich práce 

a financiami za vypracovanie a podanie. 

 

3.) ďalšia taká jednoduchšia výzva  tzv. regionálne dotácie z ŽSK .Môj návrh je na zakú-

penie  10 ks krojov, minimálna čiastka 1500 eur. Podanie do konca februára. 

 

Majerčík: Kroje sa robia podľa čoho? a počet je 5 ks + 5ks málo, aspoň po 8 ks navrhujem. 

 

4.) viazaná výzva z programu Slovensko na ktorú čakáme – kanalizácia v rámci aglomerá-

cie Rajecké Teplice .Projekt máme spracovaný  na  cca 1000m a sú to ulice Pod Stráň, 

Riečna, K Hájiku a časť ul. Krížna 

 

JUDr. Gallová: a ulice ktoré nemáme projekt ? a je reálne možné aby sa dorobila na takýchto  

 uliciach kanalizácia, keby sa dali dorobiť projekty? 

Starosta:   musel by sa dorobiť projekt , ale výzva bude  vyhlásená cca v marci a to by sa   

 nestíhalo. 

 

5.) výzva na cyklotrasy, p. Bronček spracováva projekt.  

6.) rozšírenie vodovodu, okolo p. Hodása M. smer k vykrývaču dĺžka 170 m 

 

JUDr. Gallová: kto robil vodovod?, počíta sa aj s realizáciou vodovodu na záhumní? 

starosta:    obec robila vodovod a môžu sa pripojiť. 

JUDr. Gallová: keď si obec doťahuje inžinierske  siete,  

 

Uznesenie č. 7/2025 

OZ berie na vedomie informáciu o podaných a pripravovaných projektoch z rôznych fondov 

OZ schvaľuje podanie žiadosti – ŽSK tzv regionálne dotácie na zakúpenie krojov 

OZ schvaľuje podanie žiadosti – z Envirofondu  oblasť C1 traktor s príslušenstvom  
 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

 

K bodu č. 7 

Informácia o stave vysporiadania pozemkov pod cestou v časti „Borie“.   

 



starosta: Spracovanie návrhu listu pre vlastníkov na vysporiadanie nám pripravila p. 

JUDr. Terkaničová, ktoré ste ako poslanci obdržali v základnej forme. Dňa 

10.1.2025  bolo zaslané 55 účastníkom. Postupne sa nám vracajú doručenky aj 

s vyjadreniami, ktoré sú poväčšine kladné, alebo s pripomienkami. V  najbližšej 

dobe odovzdáme došlú agendu s vyjadreniami p. JUDr.Terkaničovej a pripraví 

nám zmluvy pre tých ,ktorí prejavili záujem o takéto vysporiadanie a po podpise 

účastníkmi sa podá návrh na vklad do katastra. Pre tých ,ktorí mali inú predstavu 

musíme sa o tom poradiť ako postupovať. 

 

Uznesenie č. 8/2025 

OZ berie na vedomie informáciu starostu o stave vysporiadania pozemkov pod cestu v časti 

Bórie  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 8 
Plán zasadnutí  OZ na rok 2025. 

  

Starosta predložil plán zasadnutí OZ na rok 2025.Vznikla otázka ,že v aký deň majú byť pra-

videlné zasadnutia .Väčšine to vyhovuje na piatok. K plánu neboli žiadne pripomienky  

 
Uznesenie č. 9/2025 

OZ berie na vedomie plán zasadnutí OZ na rok 2025 

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 9 

Oboznámenie s výsledkom verejnej obchodnej súťaže na prenájom pozemkov.   

komisia:  Škorvánková,  Ing. Tomaníková, Tomaník 

starosta: bola podaná jedna obálka a tá bola aj vyhodnotená  s výsledkom  0,005 € / m2 / rok. 

Návrh zmluvy bol predložený uchádzačovi k posúdenie a podpisu. Ak teda k nemu 

dôjde platnosť zmluvy je od 1.3.2025 do 30.9.2031 

 

Uznesenie č. 10/2025 

OZ berie na vedomie informáciu o výsledku verejnej obchodnej súťaže na prenájom po-

zemkov. 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

Za 5 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, , Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 1 Jozef Majerčík 

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č. 10 

Ponuka SPP na odkúpenie zariadenia a to plynárenske zariadenie ktoré je vo vlastníctve obce 

a SPP ho má v správe podľa nájomnej zmluvy NZ 155/2010/RCS 

 

Starosta: odkúpenie zariadenia - potrubia plynu od SPP dlžka 35m – začiatok ulice Zá    

humnie. Platia nám  nájom  od roku 2010 .Vzhľadom na možnú opotrebova  

nosť zariadenia je asi rozumné súhlasiť s odpredajom ,aby sme sa vyhli prípad-

ným nákladným opravám 

JUDr. Galová: koľko je nájom? 

starosta:    60 eur 

HK:   pripraviť odkúpenie podľa zásad hospodárenia. 

 

Uznesenie č. 11/2025 

OZ súhlasí so zámerom  odpredaja plynárenského zariadenia, podľa špecifikácie nájomnej 

zmluvy NZ 155/2010/RCS, za  sumu 1,00€  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

K bodu č.11 

Rôzne: 

Starosta: Odoslal som Vám ponukovú možnosť od firmy MODU –AL na  riešenie ko-

lumbária na cintoríne vzhľadom, že sa   zaujímajú o to občania. Návrh je teda 

taký ,aby sme si urobili obhliadku na cintoríne na určenie miesta a ak to teda 

chceme požiadať uvedenú firmu o realizáciu. 

Mgr. Nguyen: obec by to zaplatila a potom odpredávala? 

Starosta: áno, následne by sa uvedené miesto odpredalo . 

 

Ing.Tomaníková  

- treba dať návrh  nájomnej zmluvy vlastníkovi RD 445 - ak bude riešiť  zbernú nádobu na 

výtokové vody s ČOV. 

 

Starosta: 

fašiangy - p. Škorvánková spracovala plagát, kto by mohol pomôcť dňa 28.2.2025 pri  

     zabezpečení detského karnevalu. 
 

 

 

 

 



 

Uznesenie č. 12/2025 

OZ berie na vedomie pripomienky v rôznom.  

 

Hlasovanie: 

Za 6 Ing. Zuzana Tomaníková,  Miroslav Tomaník, Jozef Majerčík, Mgr. Július  

Nguyen,  Jana Škorvánková, JUDr.Lenka Gallová,  

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Neprítomní 1 Mgr. Igor Bolibruch 

 

 

Ďalšie  pripomienky nemal nikto, starosta ukončil zasadnutie OZ.  

 

 

Stránske dňa:  14.02.2025 

 

 

 
         Jaroslav Mitaš 

          starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala:                     Viera Majerčíková  .............................................. 

 

 

 

 

Overovatelia :            Ing.Zuzana Tomaníková ............................................. 

   

 

 

 

   Jozef Majerčík   .............................................. 

 

 

 

 

 


